
Bandinfo

Aus der Asche der beiden Szene-Größen THE REVOLVERS & DISTRICT startete Deutschland´s 

beste Glam-Punk Band 2ND DISTRICT aus Bochum im Sommer 2005 mit neuer Kraft ordentlich 

durch. Nach der 7"-Single "Young And Disorderly" (Drunk´n´Roll Rec.) folgte der vielbeachtete 

Longplayer "Emotional Suicide"(People Like You Rec.), im Januar 2009 der langerwartete zweite  

Longplayer namens "POVERTY MAKES ANGRY" (People Like You Rec., Dirty Faces). 

Mit  diesen Veröffentlichungen im Gepäck und vielen Auftritten auf  den Bühnen der Republik, 

sowie  Schweiz,  Österreich,  Tschechien,  Polen,  Frankreich,  Spanien,  England,  BeNeLux  usw 

erspielte sich die Band eine massive Fan-Base und den Ruf einer aufregenden und besonderen 

Liveband.

Im Oktober 2011 nun die neue 7“-EP „The Love Has Gone“ (Wanda Records) womit die Band 

ihre Position als Speerspitze der deutschen Underground Punkrock Szene weiter festigt... Kein 

Zweifel, 2ND DISTRICT spielen feinsten 77er Glam Punk Rock und sind zweifelsohne einer der 

wichtigsten Bands ihres Genres!

Im Moment arbeitet die Band am dritten Longplayer, der im Frühjahr/Sommer 2012 erscheinen 

soll.

English Version
Risen from the ashes of the well-known underground-bands THE REVOLVERS & DISTRICT, 

Germany `s best Glam-Punk Band 2ND DISTRICT from Bochum/Ruhr-Area kicked off again in 

summer of 2005 with new power. They released two longplayers (Emotional Suicide 2005, 

Poverty Makes Angry 2009) on the old-established Punk/Rock`n Roll label People Like You 

Records... beyond that they issued the single „Young And Disorderly“ (Drunk´n Roll Rec.) and of 

course the new 7 inch "The Love Has Gone " (Oct. 2011 on Wanda Rec.). 

With this outputs and many gigs & tours in Germany, Switzerland, Austria, the Czech Republic,  

Poland, France, BeNeLux etc. - these guys showed that they belong to the spearhead of german 

underground punkrock and that they are an exciting & special live band. There´s no doubt about 

it – 2ND DISTRICT play 77 Glam Punk Rock at its best ´...one of the most important band of their  

genre!

At  the  moment  the  band  is  working  on  the  next  longplayer  which  will  be  released  in 

spring/summer 2012.


